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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2019. szeptember 26-

án 16.05 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti terme 

 

 

Jelen vannak: Horváth Éva     polgármester  

 

Dombi Norbert   képviselő   

Miskolczi Ferenc   képviselő  

Nagy Zsolt    képviselő   

Pintér Csaba    képviselő  

  

Szabóné Czifra Melinda   jegyző 

 

 

Nem volt jelen: Láng Géza     alpolgármester 

Farkas László    képviselő 

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

 

 

Meghívottak közül megjelent:  

 

Kiss Mária könyvvizsgáló  

(az 1. és 4. napirendi ponthoz)  

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető  

Szakály Ferencné pénzügyi főmunkatárs  

(az 1. napirendi ponthoz)  

 

   Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője 

Horváth Adrienn pénzügyi ügyintéző 

(a 4. 5. 6. napirendi ponthoz)  

 

Kőmíves Judit Horváth István Általános Iskola igazgatója 

(a 3. napirendi ponthoz) 

    

   Porogi Lajosné Óvodavezető 

(a 2. napirendi ponthoz)  

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 
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Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 3 képviselő és a polgármester, összesen 4 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Láng Géza külföldön van, Farkas képviselő úr jelezte távollétét. Dombi Norbert 

képviselőt várjuk. 

Napirend előtt senki nem kért szót. Ismertetem a javasolt napirendet. (Felolvassa a meghívóban 

szereplő napirendi javaslatot). Napirenddel kapcsolatban van hozzászólás? Nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Szavaznunk kell a zárt ülés napirendjéről. 

Aki egyetért azzal, hogy a „Vargáné Décsi Veronika kérelme” (174/2019.) számú előterjesztést 

üzleti érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

290/2019.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Vargáné Décsi 

Veronika kérelme” tárgyú, 174/2019. számú előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a „Lakóházak energetikai felújításának 

támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Szemes Zoltán)” (175/2019.) számú előterjesztést 

üzleti érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

291/2019.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Szemes Zoltán)” tárgyú, 175/2019. számú előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét így elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 
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Napirend:  

 

1.) Az Önkormányzat 2019. évi költségvetési rendeletének 2. módosítása (183/2019.) 

2.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (176/2019.) 

3.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

4.) Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatának és 

Továbbképzési Programjának jóváhagyása (184/2019.) 

5.) Beszámoló a Pétkomm Kft. 2019. év I-VII. havi gazdálkodásáról és tevékenységéről 

(180/2019.)  

6.) Pétkomm Kft. ügyvezetőjének premizálása (168/2019.) 

7.) Testületi jóváhagyás parkgondozás szerződésének aláírására (169/2019.) 

8.) Testületi jóváhagyás gépi hóeltakarítási és síkosságmentesítési munkák szerződésének 

aláírására (181/2019.) 

9.) Bölcsőde téli zárva tartása (171/2019.) 

10.) Polgármesteri Hivatal informatikai beszerzéséről döntés (172/2019.)  

11.) Orvosi rendelő statikai szakvélemény (170/2019.) 

12.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzethatárának önkormányzati 

véleményezése (179/2019.) 

13.) Gyetvai István lakásbérleti szerződésének meghosszabbítása (177/2019.) 

14.) Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2020. (178/2019.) 

15.) A Humán Bizottság beszámolója a hatáskörébe utalt támogatási pénzek felhasználásáról 

(167/2019.) 

 

Tájékoztatók: 

1.) Horváth István Általános Iskola 2018/19. évi beszámolója, 2019/20. évi munkaterve 

(173/2019.) 

2.) Tájékoztató a 2019. évi beruházásokról, felújításokról (182/2019.) 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Az Önkormányzat 2019. évi költségvetési rendeletének 2. módosítása  

(száma: 183/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 1.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a könyvvizsgáló asszonyt és a Hivatal 

részéről megjelent kolléganőket.  

A Bizottságok véleményét kérem. A Humán Bizottság javaslatát ismertetem. A Bizottság 3 

igen, 1 nem, 2 tartózkodás mellett minősített többség hiányában nem javasolja elfogadásra a 

rendelet tervezetet. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, 1 nem 

szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Marika szeretnéd kiegészíteni? 

 

Kiss Mária könyvvizsgáló: Nincs kiegészíteni valóm. 

 

Horváth Éva polgármester: Kolléganők részéről? 

 

Szakály Ferencné pénzügyi főmunkatárs: A Településfejlesztés Bizottság ülésén volt egy 

észrevétel az előterjesztéssel kapcsolatban. A 2. oldalon az 1/4-nél, a tartalékoknál a 235 előtt 

lemaradt egy mínusz jel.  

 

 

16.10 órakor Dombi Norbert képviselő megérkezett az ülésterembe.  

A képviselők létszám 5 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban van-e? Nincs. Aki 

rendelet-módosítást támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 1 nem szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

15/2019.(IX.27.) RENDELETE: 

 

a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi költségvetéséről 

szóló 4/2019. (III.5.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(a rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm az Óvoda vezetőjét.  

Módosítást szeretnék kérni a napirendben, a vendégünkre való tekintettel. Javasolom, hogy a 

Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatának és Továbbképzési 

Programjának jóváhagyása tárgyú napirendet vegyük előre. Aki ezzel egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal támogatja a napirendi pont cseréjét.  

 

 

2.) Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatának és 

Továbbképzési Programjának jóváhagyása (száma: 184/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  
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Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 2. számú határozati 

javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Megkérdezem az óvodavezetőt, hogy kiegészíteni szeretné-e az 

előterjesztést? 

 

Porogi Lajosné Óvodavezető: Nem, köszönöm szépen. Ha kérdés van, szívesen válaszolok. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.  

Aki egyetért az 1. számú határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

292/2019.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

 

1.) a Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda 2018. évben elfogadott 

Szervezeti és Működési Szabályzatát jóváhagyja. 

 

2.) felhívja az intézmény vezetőjét, hogy a Szervezeti és Működési 

Szabályzat elfogadása óta a személyi feltételekben és az intézmény 

működésre vonatkozó jogszabályokban bekövetkezett változásokra 

tekintettel (gyógypedagógiai asszisztensi státusz biztosítása 2019. évtől, 

az alkalmazotti közösség intézményvezetői megbízással, visszavonással 

kapcsolatos véleményezési, a nevelőtestület intézményvezetői pályázat 

szakmai véleményezésére vonatkozó jogosultságának megszűnése, stb.) 

gondoskodjon a szervezeti és működési szabályzat felülvizsgálatáról, 

átdolgozásáról. 

A nevelőtestület által elfogadott új szervezeti és működési szabályzatot 

legkésőbb a 2020. május 31-ig nyújtsa be képviselő-testületi jóváhagyásra. 

  

Határidő a 2.) pontra: 2020. május 31. 

Felelős: Porogi Lajosné intézményvezető 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a 2. számú határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

293/2019.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda 2018-2023. időszakra szóló 

Továbbképzési Programját jóváhagyja. 
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Porogi Lajosné Óvodavezető: Szeretném megköszönni Polgármester asszonynak, Jegyző 

asszonynak és a Képviselő-testületnek azt a támogatást, amit az elmúlt időszakban kaptunk az 

óvoda részére. A munkatársaim nevében is szeretnék további sok sikert és jó egészséget 

kívánni! 

 

Horváth Éva polgármester: Köszönjük szépen! 

Tisztelettel köszöntöm a Horváth István Általános Iskola igazgatóját.  

Módosítást szeretnék kérni a napirendben, a vendégünkre való tekintettel. Javasolom, hogy a 

Horváth István Általános Iskola 2018/19. évi beszámolója, 2019/20. évi munkaterve tárgyú 

napirendet vegyük előre. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal támogatja a napirendi pont cseréjét.  

 

 

3.) Horváth István Általános Iskola 2018/19. évi beszámolója, 2019/20. évi munkaterve 

(száma: 173/2019.) 

(eredetileg tájékoztatók 1.) pontja) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Minden Bizottság előtt ott volt a tájékoztató. Észrevétel nem volt. 

Köszönjük szépen a tájékoztatást. Gratulálunk a kinevezésedhez. Ki szeretnéd egészíteni? 

 

Kőmíves Judit Iskola igazgató: Köszönöm a lehetőséget, a meghívást. Köszönöm a játszótér 

megszavazását. Bízunk benne, hogy megvalósul. Gyermekeink fejlődését, sportolási, mozgási 

lehetőségét nagyban elő fogja segíteni. Továbbra is számítunk az Önök támogatására. Nemcsak 

az anyagira, hanem az erkölcsire is. A péti iskolának nagyon fontos az, hogy tudja, hogy 

Pétfürdő település vezetősége az iskola mellett, mögött áll. A település lakói szemében önök 

meghatározó személyiségek, akiknek a véleménye nagyon fontos, nagyon számít. Ha önök úgy 

gondolják, hogy fontos az iskola, akkor úgy gondolom, hogy a lakosság és a szülők is így fogják 

gondolni.  

Nagyon sokat dolgoztunk az elmúlt években elég nehéz körülmények között. Ahogy látják, 

nagyon jól sikerültek a tavalyi továbbtanulási mutatók. 78 %-át vették fel a nyolcadikosainknak 

érettségit adó iskolába. 81 %-ot első helyen. Országos szinten, illetve a párhuzamos osztályaink 

közül a másik országos átlag felett vette az akadályokat a központi felvételi vizsgákon. 13 

tanuló tett ECDL vizsgát, ami európai szintű vizsga. 12-en angol alapfokú állami nyelvvizsgát. 

Harmadik éve a várpalotai járást megelőzzük az országos kompetencia mérésben, illetve elérjük 

az országos szintet. 5. éve szervezzük jogszabály szerint az idegennyelvi méréseket. Ez az 5. 

év sikerült a legjobban. A nyolcadikos tanulóink közül többen teljesítettek 100 %-on. A 

hatodikosok közül ez a 100 % kevesebb szám, viszont a jogszabály szerint a 6. és 8. osztályt 

mérjük. Ha a gyermekek harmada 90 % felett vette az akadályokat, akkor azt gondolom, hogy 

ez egy nagyon szép eredmény. Gazdag volt a programkínálatunk. Köszönhető annak is, hogy 

sikeres pályázatokon vettünk részt. Csökkent 14 %-ról három év alatt a lemorzsolódással 

veszélyeztetett tanulóink száma 8 %-ra. Pedagógusaink nyáron három továbbképzésen vettek 

részt, jómagam is. Ezen a területen is nagyon sokat dolgozunk. A tehetséggondozás mellett a 

felzárkóztatásra ugyanolyan hangsúlyt fektetünk.  

El kell még mondanom, hogy regisztrált tehetségpont lettünk. Az egészségfejlesztő iskolák 

országos hálózatának tagja vagyunk, amelynek keretében pedagógusaink minta tananyagokat 

próbálnak ki. Ezeket tesztelik a gyerekeinken. Az ő tapasztalatukat figyelembe veszik, akkor a 
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többi iskolában a mi pedagógusaink véleménye szerint fogják oktatni ezeket az anyagokat. Nem 

régen kaptuk meg azt a hírt is, hogy a boldog iskola címet is elnyerte az iskolánk.  

Ezen az úton szeretnénk tovább haladni, megtartani ezeket a sikereket. Keressük azokat a 

továbblépési lehetőségeket, amelyekkel még magasabb szintre tudjuk eljuttatni a gyerekeinket 

és az iskolát. Ehhez keressük a támogatókat. Többek között tisztelettel kérem önöket, hogy 

támogassanak bennünket és a péti gyerekeket. Nagyon szépen köszönöm.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Nagyon kerek volt, és igazgató asszony sok mindent elmondott, 

amit én is kiemeltem volna. Két érdekes mondatot emelnék ki a beszámolóból. A 3. oldalon 

van egy olyan, hogy a szülők és a tanulók a 2. 3. évfolyamon jó lenne már, ha egyaránt 

megértenék, hogy a nyelvtani szabályokat meg kell tanulni. A másik, hogy az iskola szervez 

olyan programokat, hogy a többségében számítógépfüggő gyerekek a szabadidő hasznos és 

változatos eltöltésére kapjanak lehetőséget. Ez a XXI. század. Az én időmben ilyen probléma 

nem volt, mivel még számítógép sem volt.   

 

Kőmíves Judit Iskola igazgató: Már 2. és 3. osztálytól válik keményebbé az iskola, amikor le 

kell ülni, bizonyos dolgokat meg kell tanulni, úgy, ahogy van. Nem elég, hogy a gyermek az 

órán figyel, napköziben a tanítónénivel elkészítik a leckét, hanem otthon is le kell ülni. Ez egy 

változás, egy fordulat az elsős létükhöz képest, ahol játékosan, mondókákkal, dalokkal, az ő 

korosztályi sajátosságuknak megfelelően 20 percet figyelnek, utána kicsit mozognak, játszanak. 

Másodikban, harmadikban már magasabbak a követelmények. Nagyon fontos, hogy a 

gyermekeknek legyen alapjuk, tudjanak negyedikben illetve felső tagozatban építeni.  

Polgármester asszony egyik beszéde jutott eszébe, amit az egyik ünnep alkalmából tartott. Azt 

gondolom, hogy ez nagyon találó volt. Az oktatás, az iskola és a gyermek akkor lehet sikeres… 

és polgármester asszony a háromlábú székhez hasonlította, a tanuló, a szülő és a gyerek. Azt 

mondta polgármester asszony és tökéletesen egyetértek vele, ha ebből valamelyik hiányzik, 

akkor a siker megkérdőjelezhető. Nekünk hármunknak nagyon együtt kell működnünk. Arra 

törekszünk, hogy a szülőkkel közös nevezőre juthassunk. A beszélgetés ne csak szülői és 

fogadó óra alkalmából legyen, hanem személyes beszélgetés alkalmával is a szülővel 

megértessük azt, hogy mi azért vagyunk, hogy az ő gyereke fejlődjön, haladjon és ebben kérjük 

a támogató segítségüket.  

A számítógép függőség egy nagy probléma. A játszóteret is ezért szorgalmaztuk. Még öt évvel 

ezelőtt is más volt a világ. Ezért próbálunk a sport irányába elmenni, mozogni, szabad levegőn 

lenni. Ez a boldog iskola program is ezt szolgálja, hogy ne csak a számítógép, hanem más is 

legyen. Egészséges testű és lelkű fiatalokat neveljük. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Sok gyereket látok a játszótéren, akik nagyobbak, és 

szorgalmasan nyomogatják a telefont.  

 

Horváth Éva polgármester: Köszönjük szépen Judit.  

Tisztelettel köszöntöm a Pétkomm Kft. ügyvezetőjét és pénzügyi ügyintézőjét. 

Módosítást szeretnék kérni a napirendben, a vendégeinkre való tekintettel. Javasolom, hogy a 

Pétkomm Kft-t érintő előterjesztéseket vegyük előre. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal támogatja a napirendi pont cseréjét.  
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4.) Beszámoló a Pétkomm Kft. 2019. év I-VII. havi gazdálkodásáról és tevékenységéről 

(száma: 180/2019.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Könyvvizsgáló asszony szeretné kiegészíteni valamivel? 

 

Kiss Mária könyvvizsgáló: Nincs kiegészíteni valóm.  

 

Horváth Éva polgármester: Ügyvezető úr van kiegészíteni valója? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: A bizottsági ülésen beszéltünk róla, hogy 2019. 

szeptember végén megjelenik egy rendelet, mely még nem lett kihirdetve, van még két 

munkanap rá. Az utolsó háromnegyedévet érintő nem kicsi bizonytalanságot a reményekre 

alapozzuk. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Vélemény? 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: A bizottsági üléseken nagyon sok mindent átbeszéltünk. Kapott 

a Pétkomm Kft. sok dicséretet, hogy sokkal jobb a parkgondozás az idén, mint az előző években 

volt. A bizottsági ülésen is elmondtam, hogy igen, ennek van egy kis ára. Látjuk az árbevétel 

szerkezetében az átrendeződést. A településfenntartás árbevétele 22,6 millióról 38,3 millióra 

nőtt. Azaz 21,7 %-ról a bevétel aránya 32 %-ra növekedett. Ezzel egyidőben a távfűtés 

részaránya arányosan csökkent 77,6 %-ról 67,5 %-ra. Lehet jó parkgondozást csinálni, meg kell 

fizetni. 

Felmerült a bizottsági ülésen a csónakok állapota. Négy csónakunk van összesen, ugye? Az idei 

évben már csak kettő volt üzemképes.  

 

Horváth Éva polgármester: Ehhez a Pétkomm-nak semmi köze.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Azért szólok, mert benne van a beszámolóban.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen, mert a karbantartást náluk rendeljük meg.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Akkor csak van köze hozzá? Négy csónakból mennyi jó most? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Ezt az észrevételt a Kőrösi Tamás tette a 

beszámolóhoz. Aggályosnak tartotta a javított csónak állapotát. Az előző szezonban volt egy 

olyan, amit nem kellett javítani, most már mindegyik javított.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Jövőre gondolkodhat az új testület afelől, hogy csónakókat kell 
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beszerezni. 

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? Nincs.  

Aki elfogadja a határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

294/2019.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. 2019. év I-VII. havi gazdálkodásáról és tevékenységéről szóló 

beszámolót elfogadja. 

 

 

5.) Pétkomm Kft. ügyvezetőjének premizálása (száma: 168/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs.  

Aki elfogadja a határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

295/2019.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. ügyvezetőjének premizálása érdekében a határozat mellékletét képező 

prémium kiírást elfogadja.  

 

Határidő: 2019. október 1. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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6.) Testületi jóváhagyás parkgondozás szerződésének aláírására (száma: 169/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 7.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Ki szeretnétek valamivel egészíteni? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Köszönöm, nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs.  

Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

296/2019.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. és a Pét-Tak-Ker Kft. között - a Pétkomm Kft által megjelölt 

területeken kaszálási feladatok teljes körű ellátására a vállalkozó által 

megadott egységárakon - a vállalkozási szerződés aláírását alapítói 

kizárólagos hatáskörében eljárva az Alapító okirat 11.3 pontja értelmében 

jóváhagyja. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa a Pétkomm 

Kft. ügyvezetőjét. 

  

Határidő: 2019. október 1. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

7.) Testületi jóváhagyás gépi hóeltakarítási és síkosságmentesítési munkák 

szerződésének aláírására (száma: 181/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 8.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Ki szeretnétek valamivel egészíteni? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Köszönöm, nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, vélemény? Nincs.  

Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

297/2019.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. és a Palota Busz Kft. között a gépi hóeltakarítás és síkosságmentesítés 

tárgyú vállalkozási szerződés aláírását – a vállalkozó által megadott nettó 

4.523.800 Ft/szezon összegben, a szerződésbe foglalt határozott 

időtartamra - alapítói kizárólagos hatáskörében eljárva az Alapító okirat 

11.3 pontja értelmében jóváhagyja. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa a Pétkomm 

Kft. ügyvezetőjét. 

  

Határidő: 2019. október 1. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

8.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 176/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

298/2019.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

231/2019.(VI.27.), 235/2019.(VI.27.), 237/2019.(VI.27.), 

238/2019.(VI.27.), 239/2019.(VI.27.), 240/2019.(VI.27.), 

241/2019.(VI.27.), 242/2019.(VI.27.), 244/2019.(VI.27.), 

245/2019.(VI.27.), 246/2019.(VI.27.), 247/2019.(VI.27.), 

256/2019.(VIII.8.), 257/2019.(VIII.8.), 258/2019.(VIII.8.), 

259/2019.(VIII.8.), 260/2019.(VIII.8.), 261/2019.(VIII.8.), 

266/2019.(VIII.29.), 267/2019.(VIII.29.), 268/2019.(VIII.29.), 

271/2019.(VIII.29.), 272/2019.(VIII.29.), 273/2019.(VIII.29.), 

274/2019.(VIII.29.),           287/2019.(VIII.29.),           288/2019.(VIII.29.). 

 

 

9.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Augusztus végén volt az utolsó testületi ülés.  

Szeptember 10-én beadtuk a magyar falu program óvoda udvar pályázatot. Másnap megkaptuk 

a hiánypótlási felhívást, amit 16-án beadtunk.  

 

Kaptam egy levelet dr. Tóthné dr. Kiss Brigittától, melyet felolvasok.  

„Polgármester Asszony! Tisztelettel küldöm néhai férjem, elismert jogtörténész, alkotmány 

jogász, egyetemi oktató síremlékének felállítására szervezett ünnepségünk meghívóját, mely az 

Ön által irányított Pétfürdő köztemetőjében férjem és négy gyermekünk édesapjának sírjánál 

lesz. Néhai férjem édesapja született Pétfürdőn, férjem Várpalotán született. Apósomat három 

hónappal férjem előtt temettük el Péten, utána következett Ő a Jó Isten akaratából. Az 

eseményen várhatóan több köztiszteletben álló közéleti személyiség is részt vesz. Megtisztelő 

jelenlétüknek örülnék.” 

Az úriember, akinek a síremlékét avatják dr. Tóth Zoltán József. Az emlékmű elkészült, nagyon 

szép. Szombaton 11 órakor lesz az avatás. Jeleztem a hölgynek, hogy én szombaton nem leszek 

itthon, de a Képviselő-testületet tájékoztatni fogom.  

 

Jövő héten október 1-je, a függetlenség napja lesz. Legyetek kedvesek megjelenni a 

rendezvényen. 

 

Van egy jó hírünk. Kaptunk egy megkeresést gyermekorvos ügyben. Egy fiatal doktornő 

jelentkezett, hogy átköltöznének a férjével együtt a Dunántúlra. A jövő év februárjában 

realizálódik, mert most csinálja a szakorvosi vizsgáját. A férje is orvos, aki Veszprémbe kapott 

meghívást. Szívesen körülnézne Pétfürdőn. A tárgyalások még nem kezdődtek el. Úgy 

gondolom, hogy a következő testület egy jó dobbantóval indulhat el. Addigra több információ 
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lesz. Elég borsos összeget jelölt meg a doktor néni. Kezdetben közalkalmazottként szeretné 

vállalni és amennyiben megtetszik neki, utána dönt a praxis átvételéről.  

 

Dombi Norbert képviselő: Milyen igényei vannak? 

 

Horváth Éva polgármester: Lakás tetszene neki. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ide költözne?  

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Nincsenek konkrét információink. A férje meg Veszprémbe 

kapott meghívást, és azt nem tudjuk, hogy ott neki mit ajánlottak. A lakhatás valamiyen szinten 

való megoldása fontos. Bele kell számítani, hogy jövő évtől kezdve jogosultak lesznek 

Pétfürdőn nem kevés letelepedési támogatás megpályázására. Ez egy pozitív jelzés.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Pályakezdő? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A nyíregyházi kórházban dolgozik jelenleg. 29 éves. 

Sokfajta gyakorlata van. Mentőzött is.  

 

Dombi Norbert képviselő: Gyermek szakorvos? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azt csinálja most novemberben.  

 

 

10.) Bölcsőde téli zárva tartása (száma: 171/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 9.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

299/2019.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

gyermekek napközbeni ellátását biztosító önkormányzati intézmények 

közül 

 

a Bölcsőde zárva tartását  

2019. december 21-től 2020. január 1-éig 
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engedélyezi feltéve, hogy az előzetes igényfelmérést követő esetleges 

változás következtében az ellátást igénylő gyermekek száma nem éri el az 

5 főt és nem lesz az igénylők között a gyermekek védelméről és a 

gyámügyi igazgatásról szóló 1997. XXXI. törvény 41. § (2) bekezdésének 

hatálya alá tartozó gyermek. 

 

A bezárás előtt legalább 8 nappal az érintett szülőket a bezárás tényéről és 

az időtartamáról az intézményvezető - a polgármester egyidejű 

tájékoztatása mellett – köteles értesíteni. 

 

Határidő a) a polgármester tájékoztatására: 2019. december 20. 

                 b) a Képviselő-testület tájékoztatására: a téli szünet végét  

                      követő első testületi ülés. 

Felelős a) határidőért: Papp Alexandra intézményvezető 

             b) határidőért: ………………polgármester 

 

 

11.) Polgármesteri Hivatal informatikai beszerzéséről döntés (száma: 172/2019.)  

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 10.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot, úgy, hogy a Digital Szervízt bízza meg a Testület a 

beszerzéssel, melynek összege bruttó 11.332.829.- Ft. 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszony szeretnéd kiegészíteni? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az előterjesztés mögött találhatók az ajánlatok, melyek 

összemérhetők. Ezt az informatikai szakértő meg is csinálta. Euróban adták az ajánlatot, melyek 

közül a Digitalé a legjobb. Ők az árfolyamot magasabbra lőtték be, talán közép árfolyamra, a 

másikak a napi árfolyammal számoltak. A két legjobb ajánlatot tevők között van 191 ezer forint 

különbség, forintban. A Digital Szerviz csinálja az egész rendszer fejlesztést, ők a 

rendszergazdák, a karbantartók.  

 

Dombi Norbert képviselő: Péten már nem működik a számítógép üzlet? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem tudom, hogy ők ekkora volumenben tudnának-e 

szállítani. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Működik.  

 

Dombi Norbert képviselő: Meg sem kerestétek őket? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem. 

A Hivatalban csak Dell gépek vannak. A Digital Szerviz pedig DELL szerviz, és helyben 

vannak.  

 



15 

 

Horváth Éva polgármester: Felteszem szavazásra a Pénzügyi Bizottság javaslatát, mely 

szerint a Digital Szerviz ajánlatát támogassa a Képviselő-testület. Aki így egyetért a határozati 

javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

300/2019.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Polgármesteri Hivatal informatikai fejlesztése körében a két szerver és a 

két adattároló (storage) beszerzésével a Digital Szerviz Kft-t (8000 

Székesfehérvár, Budai út 100.) bízza meg. 

 

A számítástechnikai eszközök beszerzési ára az árajánlatban szereplő 

bruttó 11.332.829,- Ft. 

 

A beszerzés fedezete a 2019. évi költségvetési rendeletben e célra 

előirányzott 12.078.000.- Ft. 

 

A testület felhatalmazza a Jegyzőt a megrendelés kiadására.  

 

Határidő a megrendelésre: 2019. szeptember 27. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

 

12.) Orvosi rendelő statikai szakvélemény (száma: 170/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 11.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság tagja: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs.  

Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

301/2019.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Orvosi 

rendelő falain megjelent repedések okainak feltárására statikai 

szakvéleményt készíttet. A szakvélemény készítésének díja bruttó 

160.000,- Ft, melynek fedezete a 2019. évi költségvetés általános tartaléka. 

 

Felkéri a Polgármestert a megrendelés kiadására, egyúttal felhívja, hogy e 

döntésre a költségvetés soron következő módosításakor legyen 

figyelemmel. 

  

Határidő: a) megrendelésre: 2019. október 1. 

                b) költségvetés soron következő módosítása 

Felelős: mindkét pontért: Horváth Éva polgármester 
 

 

13.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzethatárának 

önkormányzati véleményezése (száma: 179/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 12.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

302/2019.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Veszprém 

Megyei Kormányhivatal Veszprémi Járási Hivatala Hivatalvezetője által 

2019. szeptember 13-án véleményezésre megküldött, a Pétfürdőn kötelező 

felvételt biztosító Horváth István Általános Iskola felvételi 

körzethatárának megállapítására vonatkozó tervezettel – amelyben a 

Horváth István Általános Iskola kötelező felvételi körzete Pétfürdő 

település közigazgatási területe – egyetért. 

 

Pétfürdő Nagyközség Jegyzőjének adatszolgáltatása szerint a jegyzői 

nyilvántartásban szereplő, pétfürdői lakóhellyel, ennek hiányában 

tartózkodási hellyel rendelkező hátrányos helyzetű, általános iskolába járó 

gyermekek létszáma: 10 fő   
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Határidő a határozat megküldésére: 2019. október 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

14.) Gyetvai István lakásbérleti szerződésének meghosszabbítása (száma: 177/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 13.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Ebben az épületben lakóknak - akik önkormányzati lakásban 

laknak - meghosszabbítottuk a szerződését. Vele később kötöttük meg a szerződést. Az öt év 

most járt le és kérte a meghosszabbítást. Most hoztuk be az előterjesztést ugyanazokkal a 

kondíciókkal, mint a tavalyi évben a többieknek. Kérdés? Nincs.  

Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

303/2019.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Gyetvai 

István Pétfürdő, Liszt F. utca 14. 2/209. szám alatti lakossal a Pétfürdő, 

Liszt F. utca 14. 2/209. szám alatti 43 m2-es, egyszobás, összkomfortos 

önkormányzati bérlakásra kötött határozott idejű bérleti szerződést 2019. 

október 1-től határozatlan időtartamra szóló bérletre módosítja. 

 

Bérlő által fizetendő lakbér: 15.000,- Ft/hó + rezsiköltség. 

A bérleti díj összege minden évben a KSH által közzétett infláció 

mértékével növekszik. 

 

Határidő: a szerződés megkötésére: 2019. október 10.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

15.) Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2020.  

(száma: 178/2019.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 14.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs.  

Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

304/2019.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete  

 

1.) a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 

2020. évi fordulójához is csatlakozni kíván. 

 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a „Csatlakozási Nyilatkozat”-ot 

aláírja és az Emberi Erőforrás Támogatáskezelőhöz megküldje, valamint 

az „A” és „B” típusú pályázati kiírást – a 2.) pontban foglalt 

kiegészítésekkel – közzé tegye. 

 

2.) a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 

2020. évi fordulójához az Emberi Erőforrások Minisztériuma által 

közzétett pályázati kiírás mintákat az alábbiak szerint kiegészíti: 

 

a.) az „A” típusú pályázat 3. „A pályázat benyújtásának módja és 

határideje” pontjának „A pályázat kötelező mellékletei” alcíme c) 

bekezdésében, valamint a „B” típusú pályázat 3. „A pályázat 

benyújtásának módja és határideje” pontjának „A pályázat kötelező 

mellékletei” alcíme 2. pontjában a szociális rászorultság igazolására 

benyújtandó igazolásokat a Képviselő-testület a következők szerint 

határozza meg:  

 

(A szociális rászorultság igazolására az alábbi okiratok:) 

„- A pályázó vagy a közös háztartásban élő családtagja tartós betegsége, 

fogyatékossága esetén a Magyar Államkincstár hatósági bizonyítványát 

arról, hogy tartós betegség, illetve fogyatékosság alapján emelt családi 

pótlékot folyósít nevezett részére. 

- A pályázó vagy a közös háztartásban élő családtagja csökkent 

munkaképessége (50 %, 67 %) esetén az annak mértékét megállapító 

jogerős határozatot. 

- Árvaellátást megállapító határozat. 

- Illetékes Területi Gyermekvédelmi Szakszolgálat igazolása állami 

gondoskodásról. 

- Gyámhatósági határozat a gyámkirendelésről.” 

 

b.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete támogat 

minden érvényesen benyújtott Bursa Hungarica pályázatot. Az 

érvényesen benyújtott pályázatok elbírálásának prioritási szempontjait a 

következők szerint határozza meg: 

 

 Megnevezés súlypont 

a) 
a pályázó és a vele egy háztartásban élő egy 

főre jutó havi nettó jövedelme 
1 

b) A pályázó árva 0,3 

c) A pályázó félárva 0,5 
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d) A pályázó állami gondozott vagy gyámolt 0,3 

e) 
A pályázó tartósan beteg vagy 

fogyatékossággal él 
0,6 

f) 
A pályázó kollégiumi ellátásban nem részesül 

és nem ingázik 
0,6 

g) A pályázó kollégiumban lakik 0,7 

h) 
A pályázó családjában tartósan 

beteg/fogyatékos vagy rokkant családtag él 
0,7 

i) 
a pályázó családjában több olyan személy él, 

aki felsőoktatási intézmény hallgatója 
0,7 

 

A támogatás mértékét a mindenkori beérkezett pályázatok száma alapján, 

jövedelemkategóriák kialakításával, 9.500,- Ft/hó összegtől 20.000,- Ft/hó 

összeghatárig állapítja meg a Képviselő-testület.   

 

Határidő: a csatlakozási nyilatkozat megküldésére: 2019. október 2. 

                 a pályázatok kiírására: 2019. október 4.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

16.) A Humán Bizottság beszámolója a hatáskörébe utalt támogatási pénzek 

felhasználásáról (száma: 167/2019.) 

Előterjesztő: Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke 

(eredetileg 15.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Szeretném megköszönni a Humán Bizottságnak azt a munkáját, 

amit öt éven keresztül végzett a támogatási pénzek szétosztásával. A Bizottság munkája sok 

esetben nagyon hálátlan, és sem hálás feladat. Utólag biztos mindenki örül neki, de én tudom, 

hogy mekkora erőfeszítésekbe telik az, hogy mindenkinek jusson arra, amire kérte a pénzt. 

Ezennel is megköszönöm kimondottan ezt a tevékenységet, amit felvállalt a Bizottság. Ez egy 

nagyon nehéz feladat.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: Öt év alatt lehet azt mondani nagyságrendileg 

minden hétfőn ülünk. Van 52 hét, a 250 ülés. Nyilván nem volt annyi, mert egyik-másik hét 

kimarad. Csak a támogatások, kérelmek, civil támogatások és egyéb más okból kifolyólag 200 

ülésünk biztosan volt, ami nem a rendes ülés. Nagyon sok ülés volt. Borzasztó nehéz 

összeszervezni, hogy a Bizottság 7 tagjából legalább 4 tag ott legyen az ülésen. Én is 

megköszöntem a bizottsági tagoknak hétfőn, hogy valahogy mindig összehoztuk.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs.  

Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

305/2019.(IX.26.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 
Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Humán 

Bizottságnak a hatáskörébe utalt támogatási keret – 2019. szeptember 20-

i állapot szerinti – felhasználásáról szóló beszámolóját elfogadja. 

 

 

Tájékoztatók: 

 

 

1.) Tájékoztató a 2019. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 182/2019.) 

(eredetileg a tájékoztatók 2.) pontja) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Településszerkezeti terv mikor lesz meg? 

 

Horváth Éva polgármester: Az egyeztetési anyag az utolsó simítások előtt áll, hogy 

megküldjük 45 helyre véleményezésre. Végleges formában kerül az új testület elé.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: November, december? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, remélhetőleg még ebben az évben, amennyiben a felsőbb 

szervektől nem kapunk jelzést, hogy kezdjük elölről.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Strand építési engedély? 

 

Horváth Éva polgármester: Folyamatban van. Megvan az előzetes környezetvédelemről 

szóló hatósági engedély. A vízjogi engedély folyamatban van, egy-két héten belül megjön és 

akkor tesznek pontot az építési engedélyre. A héten kért az építési hatóság tőlem a jelenlegi 

állapotról egy fotósorozatot, hogy csatoljuk hozzá, hogy ne kelljen nekik helyszíni bejárást 

csinálni. A vízjogi létesítés az… 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Egy hónapja is azt mondtuk, hogy már megjön. 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, de ha belegondolok, hogy a forrásfoglalás vízjogi üzembe 

helyezési engedélye 9 hónapig tartott, akkor még nem is vagyunk elkésve.    

További kérdés? Nem volt.  

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés?  

 

Nagy Zsolt képviselő: Tegnap nem volt szelektív hulladékszállítás Pétfürdőn, a mai napon is 

csak részlegesen. Szeretném, ha kicsit odapörkölnénk a szolgáltatónak, mert ez nem állapot. Ez 

most már többször előfordult.  



21 

 

 

Horváth Éva polgármester: Köszönjük a jelzést. Nem tudom, hogy a Laci szólt-e a 

szolgáltatónak. Többször jeleztük már nekik. Utánanézünk.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: A kérdés, hogy meddig tegyük ki a kukát? Minden reggel? 

Nagyon rossz ez a szolgáltató. Soha nem volt ilyen baj ezelőtt. Egyszerűen nem viszi el a 

szemetet. Tiltakozzunk, írjunk neki! Mást nem tudunk. Írásban! 

 

Horváth Éva polgármester: Ment a felszólítás a temető kukák ügyében a héten.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Megnéztem, nem volt a helyén a héten. Rendszeresen nem teszik vissza 

a kukát.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Van egy felzúdulás Péten, hogy az Akácfa utca járdaépítésnek a 

törmeléke a temető elé lett téve. Erről mondj légy szíves néhány szót, hogy csak ideiglenes 

megoldás.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez egy ideiglenes megoldás és remélem, hogy szombatra elviszik. 

Ezt az ígéretet kaptam, hogy szombatra el lesz takarítva. A mai nap nem voltam kint, holnap 

kimegyünk. Megint lesz egy rövid átmeneti időszak, amikor raknak le a Zalai György – Temető 

utcai szakasz bontásából. A kivitelezővel most nem vagyunk megelégedve. Amilyen szép 

munkákat csinált az elmúlt időszakban, most nem. A Temető bejáró út kivitelezésével nincs 

gond, az szép, de az Akácfa utcában lesznek dörgedelmek az átadás-átvételnél.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Ahogy feltépték az aszfaltot, nem vágták fel.  

 

Horváth Éva polgármester: Itt kemény minőségi kifogások vannak. A törmelék el lesz 

szállítva. Elvileg van még három hetük.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: A műszaki ellenőrnek is menjen egy jelzés. Az ő feladata lenne, 

hogy ezekre odafigyeljen és az ő munkájával sem vagyunk megelégedve! 

 

Horváth Éva polgármester: Tájékoztatni fogom.  

Nyilvánosan szeretném megköszönni az itt lévő és a nem itt lévő képviselőknek az elmúlt öt év 

munkáját. Úgy érzem a magam részéről, hogy az öt év nem egy évvel hosszabb a négynél, 

hanem sokkal hosszabbnak tűnt. Köszönöm azt a munkát, amit együtt végeztünk. Minden jót 

kívánok az elkövetkezendő időkben. Azt, hogy a jövőben hogy találkozunk majd a 

választópolgárok eldöntik.  

 

17.00 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

K.m.f. 

   

 

 

             Horváth Éva                        Szabóné Czifra Melinda 

             polgármester                                                jegyző 


